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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2021/22:111 Kontrollen på Sis-hem

Nyligen rapporterade Expressen att de statliga ungdomshemmen tappat 
kontrollen över grova våldsverkare. Detta uppges bland annat av en anställd på 
Sundbo ungdomshem. Dagligen utsätts personalen på ungdomshemmen för 
sparkar, slag, knivhot mot strupen med mera. Bland de intagna finns mördare, 
andra grova våldsverkare med flera, som dömts för grova brott. 

Många är myndiga trots att det är ungdomshem. 70 procent av intagna pojkar 
har gängkopplingar.

År 2020 anmäldes 2 967 incidenter, det innebär åtta per dag i genomsnitt. 
Enligt personalen köper och säljer de intagna narkotika, de planerar upplopp, 
hotar vittnen, hotar personal och annat. Med andra ord fortsätter de med sin 
brottslighet under tiden de avtjänar straffet för grova brott. Detta är ett totalt 
misslyckande och skärpningar måste göras omgående. 

Min fråga till socialminister Lena Hallengren är:

 

Avser ministern att, när det gäller myndiga personer som är dömda för grova 
brott och som finns på Sis-hem, vidta skärpta åtgärder som har effekt på kort 
sikt och i så fall vilka?

………………………………………

Ellen Juntti (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-11
Besvaras senast
2021-10-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


